
 

 
 
Schriftelijke vragen:  ‘Inclusief Sinterklaasfeest in Woerden, niet pas in 2024’ 
 
 
De Sint is weer in het land, 
Maar in Woerden is er toch iets aan de hand. 
Inclusie staat op de agenda in deze stad, 
Is standaard gespreksonderwerp met platforms, dat is toch wel wat! 
Praten is prima, maar soms moet je toch echt sturen, 
Zwarte Pieten bij de Sint in Woerden, dat kan toch niet langer duren. 
De mooiste Sinterklaasfilm ooit verschenen 
Is nu ook al helemaal verdwenen. 
De producent heeft dit gesommeerd, 
Want in zijn ogen zijn zwarte Pieten helemaal verkeerd. 
Wij weten dat onze burgemeester alleen nog maar roetveegpieten wil zien 
Wordt het dan misschien tijd voor een harde actie misschien? 
Het stadshart betaalt volgens onze info alleen voor de roetveegkornuiten, 
En het cultuurplatform doet ook nog iets met duiten. 
Wij zijn blij dat er steeds meer Pieten met roetvegen verschenen 
Waarom is dan niet volgend jaar al het zwart verdwenen? 
Progressief Woerden is al langer met de zwarte Pieten klaar 
Zijn deze vragen dan misschien voor het laatste jaar? 
 

1. Klopt het dat het cultuurplatform ook meebetaalt aan de Sinterklaasoptocht in 
Woerden? 

2. Zo ja, zijn er afspraken over de wijze waarop subsidies worden toegekend door dit 
platform (bijvoorbeeld inclusief/niet kwetsend)? 

3. Als dit niet het geval is, kunnen er dan dergelijke afspraken worden gemaakt? 
Tenslotte staan in de begroting dat inclusiviteit onderwerp van gesprek met alle 
platforms is. 

4. Is het college bereid om bij de Sinterklaasoptocht van 2023 de Sint en zijn Pieten niet 
meer “officieel” te ontvangen als er dan nog steeds zwarte Pieten zijn? 
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